



Christian Alliance
Cheng Wing Gee College

宣道會鄭榮之中學

12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, N.T., Hong Kong

香港新界大圍積運街 12-14 號

Tel: 2604 9762

Fax: 2601 6758

P2425-081

School-based Survey on Smoking among Students 2024/25
香港學生吸煙與健康調查 2024/25

Dear Parents,

各位家長:

Our school is participating in the Health Education Project initiated by the LKS Faculty of Medicine and the School of Nursing at The University of Hong Kong (HKU), which includes a questionnaire survey on smoking for all S.2 students. The survey will take place on 2 May 2025 (Fri). Students will fill out an anonymous questionnaire with their teacher's guidance. All information collected will be used solely for statistical purposes and will not affect your child's grade. Only the HKU research team will access the questionnaires.

We kindly request your agreement for your child's participation in this survey. Participation is voluntary, and students or parents can withdraw at any time without explanation. If you have questions about the survey, please contact Dr Cara Cheung, Assistant Professor at HKU, by calling 3910 3168 or emailing chycheun@hku.hk.

本校正參與香港大學護理學院及公共衛生學院進行的「香港學生吸煙與健康調查」，對象為本校中二級學生。我們將安排學生於 2025 年 5 月 2 日 (五)，在教師指導下以不記名方式進行問卷調查。此調查所得的資料亦只作統計用途，不會影響 貴子女的學業成績。是項調查所收集的問卷亦只會由香港大學的研究人員翻閱和保存。

調查結果將有助未來健康教育發展，惠及廣大學童，期盼家長同意子女參與。參與問卷調查屬自願性質，學生或家可於任何時間擁有退出調查的權利，而無需給予理由及解釋。如有疑問，可於辦公時間致電 3910 3168 或以電郵 chycheun@hku.hk 與香港大學護理學院張可盈博士聯絡。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長

7 April 2025

2025 年 4 月 7 日